
Bestyrelsesmøde i Afd. 7 den 8. oktober 2015 

 

Afbud. Henny og Sille 

1. Velkomst 

2. Godkendelse af referat af dagsorden - godkendt 

3. Godkendelse af forrige referat – godkendt 

4. Orientering fra formanden 

 Tysklandstur  (Dorthe og Svend-Aage laver opslag og får ud i opgangene) 

 Petanque klubben anmoder bestyrelsen om at hækken omkring Oasen ikke klippes ned. 

Bestyrelsen kan ikke imødekomme dette forslag, da det hører ind under 

ejendomsfunktionærernes arbejdsområde, og henviser til Fritz.  

 2 klager 

 9 fra- og tilflytninger 

5. Kasserens beretning 

 Sommerfesten kostede 35.500,- 

6. Orientering fra Hovedbestyrelsen –Henny fra fraværende så intet referat 

7. Indkomne forslag til drøftelse og beslutning 

 Julefrokost – bestyrelsen holder obligatorisk julefrokost og ejendomsfunktionærerne inden 

årets udgang. 

8. Aktiviteter – intet 

9. Eventuelt – intet 

Næste møde den 12. nov. kl. 18. 

 

Referenten takker for et godt møde  

 

 


